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خبر

در حالی سیزدهمِ اسفندماه جاری، مجلس شورای اسلامی 
پرداخت وام ازدواج ۱۰۰میلیون تومانی برای پسران کمتر از 
۲۵سال و دختران کمتر از ۲۳سال را تصویب کرد که هزار 
اما و اگر در این راستا به گفتۀ جامعه شناسان و مباشران 
ذی ربط مطرح است و واگوییِ این مهم که تا چه اندازه این 
افزایشِ پرداخت، می تواند تبعات هنگفت -در آینده اجتماعی 
و افزایش ازدواج های صوری، کودک همسری و به تبع آن 
افزایش طلاق و سایر آسیب های اجتماعی در این رده- به 
وجود آورد، از جمله ضروریات حائز اشاره است که اگر در 
بدو امر مورد رصد قرار نگیرد، مشاهدۀ آینده ای با افزایش 
آسیب های ناشی از این تصویب، امری دور از انتظار و حدس 
نیست و به گونه ای تهدید جدی برای نسل امروزی محسوب 
می شود که پیش تر نیز محمد مهدی تندگویان- معاون امور 
جوانان وزارت ورزش و جوانان نسبت به افزایش ازدواج  و 
طلاق های صوری، صرف وام ازدواج در مسائلی به غیر از 
تشکیل خانواده، بدهکاری جوانان به بانک به علت تاب آوری 
پایین در بازپرداخت وام و... همزمان با خبرهای افزایش 
وام ازدواج به ۱۰۰میلیون تومان هشدارهایی داده بود که اما 
با توجه به زنگ خطرهای ممتد دراین زمینه، افزایش وام 

ازدواج برای گروهی خاص به تصویب رسید.
اولین موضوع قابل بحث در این زمینه، سن خاص و شرایط 
سنی در پراخت دوبرابری وام ازدواج است که به پسران 
کمتر از 25سال و دختران کمتر از 23سال تعلق می گیرد؛ 
در حالی که به گفتۀ کارشناسان مطرح در این زمینه افراد 

دهه شصتی در این مقوله از اولویت برخوردارند و اگر کفۀ 
فرهنگی و وام داریِ گروه حداقلی از جوانان از هویت غربی 
را از مبحث فعلی جدا بگذاریم، وجود این مهم در بسیاری 
از جوانان دهه شصتی همچنان زنگ دار و پردلهره است که 
با وجود عدم اعتبار کافی در کارت های بانکی و نبود اشتغال 
پایدار، هنوز هم نتوانسته اند تشکیل یک زندگی را داشته 
باشند و اگر حقوق و درآمد یک کارمند- کارگر را با توجه به 
هزینه های عدیده در یک تراز قرار داده و به مجموع دخل و 
خرج موجود پرداخته شود، تصمیم برای دونفره شدن هنوز 
هم دلهره ای است که به حمایت اقتصادی نیازمند است و 
ناگفته پیداست وام های درحال حاضر هم نتوانسته گره ای از 
کورشدنِ این مهم باز کند و در حالی افزایش اعتبار وام های 
ازدواج تا سقف 200میلیون تومان به تصویب رسیده است که 
شرط سنی، دارا بودن حداقل سنی دراین رویکرد است که 

بسیار ناپخته و غیرکارشناسی است!
با توجه به شرایط حاضر و بروز و ظهور آسیب هایی مانند 
کودک همسری در جامعه فعلی، تصویب افزایش  دوبرابریِ 
وام ازدواج به سهولت می تواند به انواع و اقسام مشکلات 
کنونی کمک کند تا مُهر تأییدی برای تصمیم قاطع تر برای 
خانواده هایی باشد که فقر اقتصادی و فاقه فرهنگی، آن ها را 
مجاب می کند تا دختران خود را با کمترین سن وارد زندگیِ 
دونفره با مخاطرات عدیده و عدم آموزش های متناسب در 

سن موجود، برای این امر نمایند.
بحران متصور در پسِ افزایشِ دوبرابری وام ازدواج در حالی 
ناگفته پیداست که بر اساس آمار و جداول مربوط در زمینۀ 
کودک همسری، به گفتۀ معاون امور جوانان وزارت ورزش 
و جوانان »اکنون نگران ایجاد مشکلات انحرافی نسبت به 
سن ازدواج هستیم به طوری که برای دریافت وام ازدواج 
۱۰۰میلیون تومانی شاهد ازدواج و طلاق های صوری باشیم. 
متأسفانه علی رغم اهمیت تدوین دستورالعمل برای نظارت 
دریافت کنندگان وام ازدواج همچنان شاهد بی توجهی به آن 
هستیم، درحالی که رسیدگی به چنین مسائلی به مراتب 

مهم تر از افزایش اعداد و ارقام وام ازدواج است«.
حقوق  حوزه  کارشناس  قضاتی-  سادات  تینا  گفتۀ  به  و 
کودک، ممکن است پرداخت وام ازدواج ۱۰۰میلیون تومانی 
به دختران کمتر از ۲۳سال موجب ازدواج زودهنگام شود و 
باید نسبت به این  که در چه شرایطی و با چه ضوابطی این 

وام به زوجین تعلق می گیرد، توجه کرد.
و در شرایط حاضر و بحبوحۀ تضعیف اقتصادی در شماری 
از خانواده ها، ترسیم این امر که چنین مبلغی بتواند تا حدی 
کارگشای امور یک خانواده باشد و منجر به کودک همسری 
شود، مسأله ای دور از ذهن نیست که پیش تر نیز در این 
زنان  فراکسیون  -عضو  مقوله طیبه سیاوشی شاه عنایتی 
مجلس دهم، مهمترین علت ازدواج کودکان را فقر اقتصادی 
ازدواج ها  این  بود:  معتقد  و  بود  کرده  عنوان  فرهنگی  و 
برخی  دلیل  به  و  محروم  و  کوچک  شهرهای  در  بیشتر 
رسوم عشیره ای و قبیله ای انجام می شود و هر اندازه که 
فقر اقتصادی گسترش یابد شاهد افزایش ازدواج کودکان 
خواهیم بود. به گفتۀ وی، پدیده کودک همسری بیشتر در 
خانواده هایی رخ می دهد که درگیر اعتیاد، فقر اقتصادی و 
فرهنگی هستند. در حالی گزینۀ افزایش کودک همسری به 
عنوان اولین آسیب اجتماعی در پسِ افزایش دوبرابری وام 
ازدواج برای سنین خاص موردنظر است که بحران های عدیده 
در پسِ این تصویب وجود دارد که هریک به تنهایی می تواند 

فرجام تلخی را برای آیندۀ جامعه رقم بزند.
با عنایت به موارد مذکور و پیش بینیِ بحران های در راه، باید 
منتظر بود و دید کارشناسان و مسئولان ذی ربط در این مجرا 
با ارائه راه حل های کلیدی- کاربردی و میان بُرهای موجود، 
زمینه  این  در  اجتماعی  آسیب های  افزایش  از  می توانند 

جلوگیری کنند یا خیر!

داستان جلد

بحران در راه است؛

یک تصویب برای »سن خاص«!

رئیس اداره پیش بینی بلندمدت و  اقلیمی  سازمان 
هواشناسی کشور گفت: نمی توان از حالا پیش بینی کرد 
در عید سیل خواهیم داشت یا نه، اما به نظر می رسد 

میزان بارش ها نرمال باشد.
به گزارش »دنیای هوادار«، جواد کیاجمالی گفت: ما در 
سازمان هواشناسی، سه نوع پیش بینی داریم. نوع اول 
کوتاه مدت و پنج روزه، نوع دوم میان مدت است که 
شش هفته و نوع سوم بلندمدت است که یک فصل را 

شامل می شود.
وی افزود: تمام پیش بینی ها با عدم قطعیت ۱۰ تا 
۱۵درصدی همراه است و نمی توان به طور قطع مسأله 

جوی را پیش بینی کرد.
سازمان  اقلیمی  و  بلندمدت  پیش بینی  اداره  رئیس 
هواشناسی کشور ادامه داد: هرچقدر به زمان پیش بینی 
نزدیک می شویم، پیش بینی دقیق تر و هرچه دور تر 

شویم، پیش بینی ضعیف تر می شود.
کیاجمالی درباره پیش بینی های پنج روزه گفت: صحت 
این پیش بینی ها از سایر پیش بینی ها بیشتر است 
هر چه از زمان دور می شویم، درصد وقوع پدیده کمتر 

می شود.
وی افزود:در حال حاضر نمی توان پیش بینی قطعی برای 
عید انجام داد، اما بر اساس نقشه های فعلی، پیش بینی 

می کنیم بارش ها در سراسر کشور، نرمال و حتی کمتر از 
حد نرمال خواهد بود.

رئیس اداره پیش بینی بلندمدت و  اقلیمی سازمان 
هواشناسی کشور در پاسخ به این سوال که در تعطیلات 
نوروز احتمال وقوع سیلی وجود دارد یا خیر، ادامه داد: 
وقوع سیل به عوامل مختلفی بستگی دارد و تنها سابقه 

وقوع سیل، دلیل بر وقوع سیل در هر سال نمی شود.
وی افزود: به عنوان مثال ممکن است در دو استان 
گیلان و سیستان و بلوچستان بارندگی به یک میزان 
داشته باشیم، اما با توجه به نوع خاک منطقه، فقط در 

گیلان شاهد وقوع سیل و ایجاد خسارت باشیم.

سقف  بودجه،  تلفیق  کمیسیون  مصوبه  اساس  بر 
افزایش حقوق کارمندان دولت ۲.۵میلیون تومان شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، در جلسه کمیسیون تلفیق 
بودجه، جزء )1( بند )الف( تبصره )12( بررسی و افزایش 
25درصدی حقوق ها در سال آینده مصوب شد اما برای 

این افزایش حقوق سقف مشخصی تعیین شد.
گفتنی است، در لایحه اولیه بودجه افزایش 25درصدی 
حقوق برای تمامی حقوق بگیران لحاظ شده بود.در 

مرحله اول کمیسیون تلفیق نیز همین فرمول را تأیید 
کرد.

در مرحله بعد و پس از رد کلیات بازهم دولت بر فرمول 
خود یعنی افزایش 25درصدی حقوق ها تأکید کرد. اما 
در این مرحله با مطرح شدن پیشنهادات در صحن 
علنی کمیسیون تلفیق از فرمول جدید برای افزایش 

حقوق رونمایی کرد.
 بر این اساس سقف 2میلیون و پانصد هزارتومانی 

برای افزایش حقوق ها در سال 1400 در نظر گرفته شد 
که براساس آن حقوق های بالای 10میلیون تومان بعد 
از افزایش 25درصدی نباید بیشتر از 2.5میلیون تومان 

به آنها اضافه شود.
به موجب مصوبه کمیسیون تلفیق،25 درصد افزایش 
مشروط به این است که میزان افزایش حقوق هیچ 
شخصی نسبت به سال1399 از 25میلیون ریال بیشتر 

نشود.

آیا در تعطیلات نوروز سیل می آید؟ 

سقف افزایش حقوق کارمندان دولت ۲.۵میلیون تومان شد 

محیط زیست

حقوق و دستمزد

واکسیناسیون گروه دوم از فروردین
 و با واکسن های کووکس

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا ضمن توضیح وضعیت 
یک  حدود  ورود  از  خوزستان،  استان  در  کرونا  بیماری 
میلیون دوز واکسن کرونا از سبد کووکس مابین روزهای 
۲۸اسفند۱۳۹۹ تا ۸فروردین۱۴۰۰ و آغاز واکسیناسیون گروه 

دوم اولویتهای تزریق واکسن خبر داد.
علیرضا رئیسی درخصوص تأمین واکسن آسترازنیکا از سبد 
کووکس، گفت: تاریخ حدودی که برای ارسال واکسن به 
ما اعلام شده است به ترجمه فارسی و تقویم ایران مابین 
۲۸اسفند ۱۳۹۹ تا ۸فروردین۱۴۰۰ است. میزان واکسنی که 
در این موعد قرار است به دستمان برسد حدودا یک میلیون 

دوز است که برای گروه دوم اولویت تزریق می شود.

آغاز واکسیناسیون گروه دوم اولویت از فروردین ماه

رئیسی با بیان اینکه به این ترتیب با رسیدن این واکسن ها، 
واکسیناسیون دومین گروه اولویت مشخص شده در سند 
ملی، آغاز می شود، تأکید کرد: در فاز دوم به ترتیب افراد 
بالای ۸۰ سال، بالای ۷۵ سال، بالای ۷۰ و بالای ۶۵سال و 

بیماران زمینه ای ۱۶ تا ۶۴ سال واکسن دریافت می کنند.
کرونا  ایرانی  واکسن  تولید  احتساب  با  داد:  ادامه  وی 
از تیرماه به بعد، حجم بسیار زیادی واکسن به دستمان 
می رسد. هدف اول ما در واکسیناسیون کاهش میزان مرگ 
و میر است که با واکسیناسیون گروه آسیب پذیر محقق 

می شود، هدف دوم نیز قطع زنجیره ویروس است.

خوزستان در وضعیت قرمز

وی در ادامه با اشاره به اینکه استان خوزستان در وضعیت 
آمدها  و  رفت  اساس  بر همین  کرد:  تصریح  است،  قرمز 
کاملا محدود است و خودروهای غیربومی یا نمی توانند 
وارد استان شوند و یا با جرایم سنگینی مواجه خواهند 
شد. عزیزان ساکن در خوزستان هم نمی توانند از استان 
خارج شده و به استان دیگری وارد شوند. در مورد پروازها 
هم محدودیت ایجاد شده است و افرادی که بخواهند از 
خوزستان با هواپیما یا قطار تردد کنند باید تست منفی 

کرونا در دست داشته باشند.
وی افزود: در ارتباط با رعایت پروتکل ها شرایط خوزستان 
نسبت به دو هفته قبل خیلی بهتر شده است اما هنوز 
هم به حد مطلوبمان نرسیده ایم . رعایت پروتکل ها در برخی 
شهرهای خوزستان به زیر ۲۰درصد رسیده بود؛ اکنون رعایت 
پروتکل ها در برخی شهرهای استان به حدود ۵۰درصد و در 

برخی دیگر به ۸۰درصد رسیده است .

کاهش رعایت پروتکل ها در سطح کشور

رئیسی درباره رعایت پروتکل ها در سطح کشور، بیان کرد: 
متاسفانه در سطح کشورهم شاهد افت در رعایت پروتکل ها 
بودیم و میزان آن به ۷۰درصد رسیده بود. در حال حاضر نیز 
شرایط چندان مطلوب ما نیست؛ ولی در کل کشور رعایت 
پروتکل ها حدود ۷۶درصد برآورد می شود. فراموش نکنیم که 
رعایت پروتکل کمتر از ۸۵درصد چندان خیال ما را مطمئن 
نمی کند، البته این سخن به معنای بی اثری درصد فعلی 
رعایت ها نیست، اما تأثیر رعایت بیش از ۸۵درصد کاملا 

متفاوت و مشهود است.

کرونا در ایران

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید تقی توحیدی شیره جینی  را گرامی می دارد

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه



روزنامه

3
شنبه 16 اسفند 99 -  شماره  703

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »مرتضی آبرین«جامعه

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

استاندار البرز با اشاره به اینکه استان البرز ضمن تشریح 
گفت:  البرز،  استان  پژوهشی  و  علمی  موقعیت های 
80درصد تحقیقات کشاورزی کشور در البرز انجام می شود.

عزیزاله شهبازی- استاندار البرز در جلسه شورای برنامه ریزی 
و توسعه استان که با حضور وزیر علوم، تحقیقات و 
برگزار شد،  استانداری  در سالن شهدای دولت  فناوری 
ضمن گرامیداشت اعیاد ماه رجب و همچنین تبریک روز 
درختکاری، گفت: این شورا از جلسات بسیار مهم و موثر 
در راستای ریل گذاری مسیر توسعه استان در حوزه های 
مختلف است. استاندار البرز با بیان اینکه مسیر توسعه 
ادامه داد: هر استانی  از علم و دانش می گذرد،  البرز 
البرز  فرصت ها، ظرفیت ها و محدودیت هایی دارد ولی 
دارای ظرفیت های بسیاری است که فناوری و دانش 

از اهم آن می باشد. شهبازی گفت: 80درصد تحقیقات 
کشاورزی کشور در البرز صورت می گیرد و بیش از 3هزار 
و 500واحد تولیدی و صنعتی و 150برند ملی در این استان 
مستقر است. وی با اشاره به اینکه مکان بسیار مناسبی 
برای کارخانه فناوری البرز در نظر گرفته شد و احداث آن 
صورت گرفت، افزود: البرز در 11ماهه سال 99 نسبت به 

مدت مشابه سال قبل 112درصد رشد صادرات است.
استاندار البرز گفت: در استان البرز از زمان حضور با توجه 
به اعتقاد راسخی که در رابطه با توسعه علمی استان دارم، 
شورای راهبری دانشگاه های استان را راه اندازی کرده و 
هرماه یک جلسه با حضور رؤسای دانشگاه های استان 
در  استان  موضوعات  اساس  این  بر  افزود:  وی  داریم. 
حوزه های مختلف مورد بررسی قرار داده و سند توسعه 

ملی و آمایش استان تدوین شد.
شهبازی تصریح کرد: با تدابیری که اتخاذ شد اکنون در 
بسیاری از شهرک های صنعتی استان به صورت گسترده 
درخواست نیروی کار وجود دارد و امسال علیرغم شرایط 
موجود در این استان بیمه شدگان اجباری به 312 هزار 
نفر رسیده اند و در سال 98 حدود 305هزارنفر بوده اند. وی 
افزود: رفع ممنوعیت شعاع 120کیلومتری در شهرک های 
انقلابی  با عنایت دولت محقق شد،  البرز که  صنعتی 
بزرگ در تولید و صنعت استان بر پا کرد و با حجم بالای 
البرز  تقاضای سرمایه گذاری مواجه هستیم. استاندار 
گفت: ترافیک سنگین محورهای البرز برای مردم بسیار 
سخت و طاقت فرسا بود و ریه های تنفسی این استان 
مسدود شده بود که با بهره برداری از چندین پروژه بزرگ 
و آزادراه جنوبی تهران و البرز این حجم بالای ترافیک در 
حال کاهش است. وی افزود: امید است با این همت و 
هم افزایی و تعاملی که بین مسئولان 3 قوه در البرز وجود 

دارد با سرعت به سمت توسعه و پیشرفت حرکت کنیم.
شهبازی با قدردانی از رؤسای دانشگاه های استان، اظهار 
ارزشمند  بسیار  استان  دانشگاهی  زیرساخت های  کرد: 
با توجه به ظرفیت های  هستند و دانشگاه خوارزمی 
موجود قابلیت توسعه دارد و برای این امر پای کار و 
همراه هستیم. این مقام مسئول یادآور شد: برای گسترش 
پژوهش های فنی و حرفه ای همراهی لازم را خواهیم 
داشت و بیش از 29 قرارداد در این حوزه منعقد شده است 

و پژوهش های خوب کاربردی صورت گرفته است.

»استاندار البرز«:

80 درصد تحقیقات کشاورزی کشور در البرز انجام می شود

»البرز« چه خبر؟

از کم کاری  انتقاد  با  امام جمعه شهرستان فردیس 
استانداری البرز در موضوع انتزاع فردیس از کرج گفت: 
چرا استانداری املاکی که یکی از شهرک سازان به عنوان 
سرانه فردیس در نظر گرفته، به نام خود سند زده است؟

حجت الاسلام علی اکبر ایمانی، امام جمعه شهرستان 
از  انتقاد  ضمن  فردیس،  در  گذشته  روز  فردیس، 
کم کاری ها در راستای انتزاع شهر فردیس و کرج، گفت: 
اولین کاری که باید در مورد انتزاع فردیس و کرج صورت 
می گرفت؛ موضوع تعیین تکلیف اموال بود و در این 
خصوص استانداری باید محکم وارد میدان می شد؛ اما 

متاسفانه  اقدام جدی برای این موضوع انجام نشد.
البرز  استاندار  اگرچه  کرد:  بیان  فردیس  جمعه  امام 
بر عهده  را  از کرج  فردیس  انتزاع  مسؤولیت موضوع 
معاون عمرانی استانداری گذاشته، اما شهرداری کرج هر 
بار به دعوتی که برای این موضوع توسط آقای درویش 
پور معاون استاندار صورت گرفته، پاسخ نداده و مسئله 
را جدی نگرفته است. با این حال هیچ اقدام متقابلی از 
سوی استانداری در خصوص عدم پاسخگویی شهرداری 

کرج انجام نشده است.
این مقام مسئول با تاکید بر اینکه استاندار البرز به عنوان 
نماینده عالی دولت و نمایندگان مجلس باید موضوع 
انتزاع فردیس از کرج را جدی بگیرند و نگذارند حق و 
حقوق مردم فردیس ضایع شود، گفت: باید جلسه ای 
با حضور  نمایندگان مجلس، استاندار البرز، فرمانداران و 
شورای اسلامی شهر کرج و فردیس تشکیل، خطوط کلی 
بحث انتزاع ترسیم و چارچوب مشخص شود تا معاونت 
عمرانی استانداری بر اساس آن با حضور شهرداری های 
کرج و فردیس در این خصوص اقدام کند. این پیشنهاد 
را پیش از این هم از تریبون نماز جمعه مطرح کردم اما 

متاسفانه اقدامی انجام نشد.
وی یادآور شد: با توجه به اینکه شهرداری های مناطق ۳ 
و ۱۰ در فردیس، دو منطقه از مناطق ۱۲ گانه شهرداری 
کرج بوده، حداقل یک ششم امکانات و اموال شهرداری 

کرج مربوط به فردیس است و باید تعیین تکلیف شود.

املاکی که به نام استانداری سند خورده است!

اگرچه  گفت:  خصوص  این  در  فردیس  جمعه  امام 
فروش این املاک توسط شهرداری کرج متوقف شد، اما 
متاسفانه  حدود ۱۵ تا ۲۰ پلاک ملکی در فردیس از جمله 
املاکی در فلکه سوم و چهارم همچون پارکینگ طبقاتی 
فلکه سوم و بازارچه رضوان فلکه چهارم به نام استانداری 

البرز سند خورده است!
وی با تشریح ماجرای املاک از دست رفته فردیس، اظهار 
کرد: سال ها پیش از اینکه فردیس  شهرداری داشته باشد 
و جزو مناطق شهرداری کرج باشد، مرحوم مهندس ترقی 
شهرک ساز فردیس برخی املاک را که جزو سرانه های 
شهر  بوده، به دلیل اینکه فردیس شهرداری نداشته، به 
دفتر نمایندگی فرمانداری کرج در فردیس واگذار کرده 
است. سال ها بعد  در سال ۹۶ با مطرح شدن موضوع 
جدا شدن شورا و شهرداری  فردیس از کرج، استانداری 

البرز از این فرصت استفاده کرده و املاک مذکور را به نام 
استانداری سند زده است.

حجت الاسلام ایمانی با اعتراض نسبت به این اقدام 
استانداری البرز و تضییع حق مردم فردیس، بیان کرد: 
این گلایه در مورد استانداری البرز وجود دارد که چرا 
املاکی که شهرک ساز به عنوان سرانه فردیس داده،  
به نام خود سند زده است؟!  چرا این املاک پس از 
تشکیل شهرداری منطقه ۳ در فردیس  به شهرداری کرج 
واگذار نشده و یا حداقل پس از تشکیل شورا و شهرداری 
فردیس، چرا  املاک متعلق به این شهر به شهرداری 

فردیس واگذار نشده است؟!
امام جمعه فردیس گفت: به نظر می رسد متاسفانه به 
خاطر اختلافات داخلی شورا و شهرداری و تغییر مکرر 
شهرداران در فردیس به جای  پیگیری موضوع انتزاع 
و خدمت رسانی به مردم، دیگران از اختلافات داخلی 
مدیریت شهری فردیس سوء استفاده کرده و به شهر و 

شهروندان فردیس ضرر وارد کرده اند.

هرجا سخن از اعتماد است، نام افشاگری امام جمعه فردیس از پشت پرده انتزاع فردیس از کرج
»هیچ بانکی« نمی درخشد!

چندی پیش در همین جریده 
و  فهمیم  نمی  که  نوشتیم 
نمی دانیم چگونه در کشوری 
اینچنین  باید  اسلامی 
داشته  رونق  ربوی  بانکداری 
باشد و ربا که به مثابه جنگ 
با خدا در قران از آن یاد شده، 
اقتصاد  پود  و  تار  در  چنین 
روزی های  تیره  اسباب  و  باشد  تنیده شده  اسلامی  ایران 
بسیار، هم برای صاحبان مشاغل و تولید کنندگان کشور که 
به خاطر رونق چرخ معاش خودشان و هم میهنانشان وامی 
از بانک ستانده بودند شده و هم برای کسانی که برای باز 
کردن  گره ای از زندگی شان سری به تسهیلات بانکی زده 
بودند و چنان مصیبت ها ساخته و گره بر گره قبلی افزوده 
که گفتن از آن می شود مثنوی هفتادمن نوشت. همین چند 
وقت پیش بود که فهمیدیم سقف بود و باش والدین بهترین 
فرزندان ایران زمین که برای عزت و مانایی این مرز و بوم جان 
عزیزشان را فدای اسلام و انقلاب و ایران کرده بودند چگونه در 
چمبره سودهای عجیب و غریب بانکداری ربوی، در معرض 
تعرض و ضبط اموال و یغمای بانک قرار گرفته بود و اگر 
هم رسانی مردم و اصحاب رسانه و دلسوزی برخی مسئولان 
دلسوز به خصوص در قوه قضائیه نبود، چه بسا امروز با یک 
فاجعه شرم آور اجتماعی و حتی سیاسی مواجه می شدیم. 
متاسفانه این نمایش ترس و یاس، با پایان یافتن این پرده 
از آن تمام نشده  و پرده های بسیاری را در سناریوی طول و 
طویل خود دارد که هنوز بالا نرفته و وای بر ما اگر در مقابل 

آن بخواهیم صرفا تماشاچی باشیم. 
به  کشور  محترم  دادستانی  و  قضائیه  محترم  قوه  البته 
خصوص بعد از عزم جزم ریاست محترم قوه قضائیه آقای 
رئیسی بر جلوگیری از چنین وضعیت هایی به خصوص برای 
تولیدکنندگان کشور به مراتب بهتر از سالیان پیش است اما 
با توجه به شرایط اقتصادی ضربه دیده از بلیه های تحریم و 
کرونا، قطعا حجم این دست پرونده ها به خصوص در وادی 
وام گیرندگان خارج از حوزه تولیدی، از سنوات پیشین به 
مراتب بیشتر بوده و برای حل آن باز هم همتی بیشتر می 
خواهد که خوشبختانه تا به امروز در قوه قضائیه دیده شده 
است. لذا از کلیه مسئولان قضائی و دادگستری و دادستانی 
و بانکی و اقتصادی کشور به جد این تقاضا را داریم که عطف 
به جدیت و فوریت ریاست قوه در حل مسائل قضائی مبتلابه 
مردم، در رفع این معضل بسیار حاد، ورود قوی تری داشته 
باشند و نگذارند بانکداری ربوی اموال مردمی را که پناهی 
جز خداوند و حاکمیت اسلامی ندارند ببلعد و با در انداختن 
راهکاری عادلانه، جلوی چرخیدن چرخ ناراضی تراشی و نا 
امیدی از حاکمیت ملی و دینی مان را به سمت و سوی 

خواست دشمنان این ملت و کیان ملی بگیرند.

دریچه

رضا تواضعی

  نویسنده
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جامعه »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »عمران صالحی«
 - شاعر، نویسنده، مترجم و طنزپرداز فقید - را گرامی می دارد

شرکت سازنده واکسن روسی »اسپوتنیک وی« اعلام کرد 
که این واکسن از از نظر تأییدیه های قانونی در رده دومین 
واکسن محبوب علیه بیماری کووید - ۱۹ در جهان قرار 

گرفت.
به گزارش »دنیای هوادار«، حساب توئیتری این واکسن 
روسی روز گذشته با اعلام این خبر نوشت: »اسپوتنیک 
وی اکنون از نظر تأییدیه های قانونی دومین واکسن 
کووید محبوب در جهان است. از این اعتماد متشکریم«.

واکسن »اسپوتنیک وی« ساخت موسسه میکروبیولوژی 
و اپیدیمیلوژی گامالیا نخستین واکسن ثبت شده در 
جهان است. این واکسن در حال حاضر به طور گسترده در 

روسیه و ده ها کشور دیگر استفاده می شود.
بر همین اساس واکسن روسی »اسپوتنیک وی« با پشت 
سر گذاشتن »فایزر« به دومین واکسن کرونای جهان از 

نظر تعداد تأییدیه های قانونی تبدیل شد.
به گزارش رسانه های روسی، واکسن AstraZeneca در 
حال حاضر با تایید در ۴۹ کشور نخستین واکسن کرونای 
بندی  رتبه  این  در  است.  تاییدیه  تعداد  نظر  از  جهان 
»اسپوتنیک وی« با ۴۵ کشور در رتبه دوم و فایزر با ۴۳ 
کشور در رتبه سوم قرار دارند. در رتبه های بعدی واکسن 
 Sinopharm ،مدرنا )۱۹ کشور( و سپس سه واکسن چینی
)۱۸ کشور(، Sinovac )۱۶ کشور( و CanSino )۴ کشور( 

قرار دارند.
سومین محموله از واکسن »اسپوتنیک وی« به میزان 
۲۰۰ هزار دوز روز پنجشنبه هفته گذشته از مسکو به ایران 

ارسال شد.

محموله های اول و دوم ۱۶ و ۳۰ بهمن به میزان ۱۲۰ 
هزار دوز به ایران ارسال و بر اساس قرارداد امضا شده 
گذاری  سرمایه  صندوق  و  ایران  بهداشت  وزارت  بین 
های مستقیم روسیه صدها هزار دوز دیگر از واکسن 

»اسپوتنیک وی« به تدریج به ایران ارسال می شود.
ایران  اسلامی  جمهوری  شهروندان  واکسیناسیون 
برای پیشگیری از ابتلا به بیماری کووید۱۹ با واکسن 

»اسپوتنیک وی« از روسیه ۲۱ بهمن آغاز شده است.
به گفته کاظم جلالی سفیر جمهوری اسلامی ایران در 
روسیه قرار است بزودی خط تولید مشترک این واکسن 

در ایران آغاز شود

مدیرعامل اتحادیه تاکسیرانی شهری کشور گفت: مقرر 
شده بود که در سال جاری ۱۰ هزار دستگاه تاکسی فرسوده 
نوسازی شود و این امر تا پایان اسفند ماه محقق خواهد 

شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، مرتضی ضامنی روز گذشته با 
اعلام این خبر افزود: در سال ۱۳۹۹ و تا ابتدای اسفند ماه 
هشت هزار مالک دستگاه تاکسی فرسوده برای نوسازی 

ثبت نام کرده اند.
وی ادامه داد: به رغم همه مشکلات در زمینه تامین 
و  تاکسیرانی  ناوگان  نوسازی  فرآیند  بحث  در  خودرو 
همچنین افزایش ۱۵ درصدی قیمت ها که در عمل 
را  تاکسی  رانندگان  ما و همچنین  برای  ریزی  برنامه 
دشوار کرده بود، اما توانستیم به هدفگذاری که در مبحث 
نوسازی ناوگان تاکسیرانی برای سال ۹۹داشتیم، برسیم.

با شرکت خودروساز  افزود: طبق تفاهمی که  ضامنی 
سمند  و   ۴۰۵ پژو  خودروی  نوع  دو  گرفته،  صورت 
مجوزهای لازم برای کاربری تاکسی را اخذ کرده اند و 
ویژه کلان  به  در شهرهای مختلف  زیادی  متقاضیان 
شهرها اعلام آمادگی کرده اند تا در فرآیند نوسازی شرکت 
کنند و اکنون نیز همین دو خودرو مشمول نوسازی 

هستند.
با  گفت:  کشور  تاکسیرانی شهری  اتحادیه  مدیرعامل 
استفاده از ماده ۱۲ قانون رفع موانع تولید رقابت پذیر که 
کمکی به نوسازی ناوگان تاکسیرانی است، همه تلاش ها 
در وزارت کشور و اتحادیه تاکسیرانی این است که از آن 
استفاده مطلوب شود، تا با بهبود شرایط تولید خودرو و 
قیمت آن و مشارکت خودروساز و همکاری بانک ها در 
زمینه اعطای تسهیلات برای نوسازی ناوگان تاکسیرانی 
بیتوانیم در سال آینده هم به هدفگذاری های انجام شده 

برای نوسازی برسیم.
وی تاکید کرد: با توجه به اینکه اکنون فقط از دو نوع 
محصول ایران خودرو برای نوسازی ناوگان تاکسیرانی 
استفاده می شود، ظرفیت تولید خودروساز در این زمینه 
برای ما خیلی مهم است تا بتوانیم به هدف گذاری 

نوسازی ۳۰ هزار دستگاه در سال ۱۴۰۰ برسیم.
ضامنی گفت :به دنبال طرح نوسازی ناوگان تاکسیرانی 
شهری از اسفند ۱۳۹۴ با همکاری دستگاه های مختلف از 
جمله سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور، سازمان 
برنامه و بودجه و شهرداری ها تا کنون ۷۵ هزار و ۷۲ 

دستگاه تاکسی نوسازی شده است.

کی روش یک شخصیت جهانی به فوتبال ایران داد. جوری کار 
کرد که دوست و دشمن به رنسانس او در فوتبال ایران اذعان 
کردند و پذیرفتند که کی روش علاوه بر ابعاد فنی به فوتبال ایران 
یک شخصیت ممتاز جهانی داد. درآمدهای فوتبال ایران را بالا 
برد... کمپ تیم های ملی را تجهیز کرد و مرکز بین المللی علمی 
فوتبال ایران را با کمک گرفتن از متدهای فیفا و علوم روز جهانی 
بنیان نهاد و هرچند که پولش را ایران و بنام ایران تأمین شد 
اما شخصیتی ممتاز به تک تک اجزای فوتبال اعم از بازیکن و 

مربی و... داد.
او هربار فراخوان بازیکنان تیم ملی را می داد حداقل ده بازیکن 
که  طوری  می کرد.  دعوت  را  قبلی  اردوی  به  نسبت  جدید 
همزمان 3 تیم ملی آماده داشتیم و رقابت بین بازیکنان به 
جهت حضور در تیم ملی بسیار بالا بود. ریشه بازیکن سالاری 
را خشکاند و به محض اینکه احساس می کرد بازیکنی برای 
پیراهن ملی تلاش نمی کند یا ناز می کند بی سروصدا یک 

بازیکن جوان رو می کرد.
برای تیمش و بازیکنانش می جنگید تا بهترین لباس... بهترین 
اردو... بهترین هتل.. بهترین پرواز و بهترین پاداش را به دست آورد...

خط زدن سیدمهدی رحمتی در مقدماتی جام جهانی 2014 و بردن 
تیم ملی به جام جهانی با رحمان احمدی که جزو سه دروازه بان 

دعوت شده هم نبود اوج هنر و قاطعیت کی روش بود...
اگر جناب گزارشگر معروف ما بعد از یک مصاحبه کی روش در 
جام ملت های امارات بغض کرد که برو آقای کی روش... اصلًا 

تو چی کاره ای...
به خاطر مصاحبه کی روش نبود بلکه به خاطر لباس نامرغوب 

جیوا بود که این جناب خواست قرارداد ببندد ولی کی روش رفت 
سمت آدیداس و آل اسپورت که به واقع مرغوبیت جهانی دارد.

در امارات فردای همان روز از کی روش پرسیدیم نظرتان راجع 
به سخنان آفای گزارشگر چیه... گفت نمی شناسم... ولی من به 
بازیکنان گفتم شما با هزینه مردمی اینجا هستید که برای نان 

شب شان سختی زیادی می کشند...
با  که  ژاپن  مقابل  وحشتناک  بازی  آن  و  ملت ها  جام  بعد 
خودکشی دسته جمعی چند بازیکن رقم خورد فرصت را دست 
وزارت ورزش داد تا با وساطت یک آقازاده ویلموتس را به تیم 

ملی بیاورند.
ویلموتس سیاه ترین کارنامه مربیان خارجی فوتبال ایران را با 
بزرگترین کلاهبرداری یا قرارداد ننگین و هزینه هنگفت به فوتبال 
ایران تحمیل کرد طوری که الان رفتن ما به مرحله بعد جام 

جهانی مشکل و بسیار دشوار شده است.
این دو عکس را با هم مقایسه کنید. در روز درختکاری. نهال 
کی روش دو جام جهانی بود و شخصیت بالای جهانی فوتبال 
ایران و شخمی که ویلموتس به بنیان فوتبال ایران زد چنان 

فوتبال مارا به دردسر انداخته که نمی دانیم چه بگوییم...
خودتان قضاوت کنید

نماینده مردم ساوجبلاغ، نظرآباد و طالقان در مجلس با اشاره 
به کمبود آب برای زمین های کشاورزی حوزه های انتخابیه، 
گفت: 80هکتار زمین کشاورزی وجود دارد که دبی آب برای 

یک هکتار آن کافی و مابقی درحال خشک شدن هستند.
علی حدادی- نماینده مردم ساوجبلاغ، نظرآباد و طالقان در 
مجلس شورای اسلامی، گفت: توسعه و گسترش ظرفیت های 
استان البرز به بهبود فضای علمی و پژوهشی کشور و استان 
کمک خواهد کرد. نماینده مردم ساوجبلاغ، نظرآباد و طالقان 
البرز  استان  اینکه غرب  بیان  با  در مجلس شورای اسلامی 
بارگذاری جمعیت را در پیش داریم که بدون شک پتانسیل 
خوبی به شمار می رود، اظهار کرد: این منطقه البرز می تواند 
در حوزه تولید و صنعت نقش پررنگی ایفا کند. این نماینده 
مجلس در بخش دیگری با اشاره به اینکه فاصله بین دانشگاه 
و تولید باید با پژوهش و تحقیقات کم تر شود، یادآور شد: 
شرکت های دانش بنیانی که امروز در استان وجود دارد رتبه 

خوب کشوری را از آن خود کرده است اما متأسفانه در امر 
انتظار  نداریم. حدادی تصریح کرد:  بودجه شرایط مساعدی 
داریم توزیع اعتبار عدالت محور باشد تا بتوانیم برای نهادهای 
بودجه  پژوهشی  و  در بحث علمی  استان  تأثیرگذار  و  مهم 
کافی داشته باشیم. وی خطاب به وزیر علوم افزود: درخواست 
می شود که دستور بدهید به موضوع مهم توزیع بودجه برای 
مراکز استان البرز دقت نظر کافی و وافی وجود داشته باشد 
تا در موضوع سند نوآوری و سرمایه گذاری بتوان آینده خوبی 
ترسیم کرد. این مقام مسئول در بخش دیگری به مشکل جدی 
کم آبی در استان اشاره کرد و یادآور شد: در حوزه های انتخابی 
نظرآباد، ساوجبلاغ و طالقان برای امر کشاورزی مسأله کم آبی 
آزاردهنده است. در این امر کمبود  داریم و تغذیه مصنوعی 

بازدهی خوبی ندارد.

قتل عام ۳۰۰درخت در نظرآباد

وی با اشاره به پلمب یک چاه آب در شهرستان نظرآباد، تصریح 
نهال درخت  اقدام منجر به خشک شدن ۳۰۰هزار  این  کرد: 
می شود؛ برنامه ریزی شده است که ۶۰۰چاه دیگر را پلمب کنند 
که برخی از این ها حدود ۷۰سال عمر دارند، این قبیل اقدامات 
محیط زیست و زمین های کشاورزی ما را تهدید می کند و 
انتظار داریم مقابله جدی صورت گیرد. به گفته نماینده مردم 
در  کشاورزی  زمین  ۸۰هکتار  طالقان  و  نظرآباد  ساوجبلاغ، 
حوزه های انتخابی وجود دارد که دبی آب در نظر گرفته برای 
آن های یک هکتار است، با این تفاسیر ۷۹هکتار دیگر در حال 

خشک شدن هستند.

واکسن »اسپوتنیک وی« بالاتر از
 »فایزر« قرار گرفت

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

چند تاکسی تا پایان سال نوسازی می شود؟

درختی که کی روش کاشت، شخمی که ویلموتس زد!
سلامت

گزارش

نقطه  نظر

در شهر

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

زنگ خطر خشک شدن 79 هکتار
 از زمین های کشاورزی البرز
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

از  شماره  اولین   Amazing Hans Zimmer شگفت انگیز  زیمر  هانس  آلبوم 
آلبوم های اختصاصی دنیای موسیقی با تمرکز بر موسیقی متن و هنرمندی 
خاص است. در اولین شماره از این سری به سراغ هانس زیمر آهنگساز پرآوازه 
آلمانی رفته ایم و منتخبی از آثار برتر این هنرمند در طول بیش از چهار دهه 

حضور درخشان در دنیای موسیقی را گردآوری کرده ایم.
در کارنامه این هنرمند، آهنگسازی برای فیلم های مطرح و ماندگاری از جمله 
 ،The Lion King شیر شاه ،Rain Man بارانی گلادیاتور The Gladiator، مرد 
 The Da رمز داوینچی ،The Dark Knight شوالیه تاریکی ،Inception تلقین
کارائیب  دریای  دزدان   ،The Last Samurai سامورائی  آخرین   ،Vinci Code
Pirates of the Caribbean و ... دیده می شود. او همچنین سابقه آهنگسازی 
 Call of ۲ برای بازی های ویدئویی مطرحی چون ندای وظیفه: جنگ آوری نوین
Duty: Modern Warfare 2 و کرایسیس Crysis ۲ 2 را در کارنامه دارد. آلبوم 
Amazing Hans Zimmer مجموعه ۶۴ قطعه از بهترین آثار هانس زیمر به 
انتخاب دنیای موسیقی است که در آن تلاش شده است تا کارنامه موجزی از 
سابقه پربار این آهنگساز تکرارنشدنی ارائه شود تا با آن بتوان مروری داشت بر 
آثار ماندگاری که درخشش آن ها تمام نشدنی است. شما با کدام ساخته هانس 

زیمر بیشتر خاطره دارید و آن را بیشتر می پسندید؟

Amazing Hans Zimmer
::    هانس زیمر    ::  

خلاصه داستان: دختری به نام »شیزوکو« پی می برد تمام کتاب  هایی که 
»آماساوا« خوانده  اسم  به  پسری  توسط  در گذشته  گیرد،  کتابخانه می   از 
 James Berardinelli شده است و... در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم
-جیمز براردینِلی، آمده است: فیلم »زمزمه  قلب« اولین محصول استودیوی 
Ghibli بود که توسط هیچ کدام از پایه گذارانش یعنی »هایائو میازاکی« و 
آقای  اثر یعنی  این  اگرچه کارگردان  بود.  تولید نشده  تاکاهاتا«  یا »ایسائو 
»یوشیموی کندو« بر روی فیلم نامه و داستانی از آقای »میازاکی« کار کرده 
آقای  ساخته    )Only Yesterday( دیروز«  »همین  بر خلاف  فیلم  این  بود. 
به  را در خود دارد که  بود، روایتی  اوایل امسال عرضه شده  »تاکاهاتا« که 
سادگی می توانست یک نسخه ی لایو اکشن از آن ساخته بشود. اگر به عنوان 
یک کلیت بخواهیم به آن ها نگاه کنیم، این تولیدات سینمایی نشانگر عصر 
جدیدی در انیمیشن های ژاپنی اند. اگر چنین داستانی درباره  دوران بلوغ 
قرار بود امروز توسط »دیزنی یا پیکسار« در ایالات متحده آمریکا تولید بشود، 

بلافاصله برچسب »با ریسک بالا« یا »ساختارشکن« به آن زده می شد.
قدرت اصلی »زمزمه  قلب« را می توان در نحوه  ارتباط برقرارکردنش با بیننده 
دانست. بسیاری از فیلم های انیمیشنی برای کودکان ساخته شده اند و به 

همین دلیل ممکن است که در ظاهر سطحی و افاده آمیز به نظر برسند.

Whisper of the Heart - زمزمه  قلب
::    یوشیفومی کوندو   ::

کتاب گاهی که از نه شنیدن می ترسیم نوشته آلن دوباتن است که با ترجمه 
فاطمه حسینی سارانی منتشر شده است. هر روز احتمال دارد با دشمنان 
جدیدی روبه رو شویم: کسانی که با ما مخالف اند، کسانی که به ما می گویند 
»بد« هستیم و کسانی که می گویند باید از خودمان شرمنده باشیم یا حتی از 
صحنهٔ روزگار محو شویم.  این کتاب به ما یاد می دهد چطور با این افراد مقابله 
کنیم. برای اینکه بتوانیم از خودمان در برابر دشمن بیرونی دفاع کنیم، ابتدا 
باید طرف خودمان باشیم. برای بعضی افراد، این کار آن قدر که به نظر می رسد، 
آسان نیست. تا وقتی به این حقیقت پی نبریم، بیشتر مایلیم شخصیت خود 
را این طور تعبیر کنیم: بد، ناحق، غلط، شرم آور و به دردنخور. این کار زیاده روی 
به نظر می رسد، و بخش عاقل و بالغِ شخصیت مان می داند که چنین کاری 
اصلاً درست نیست. باوجوداین، در درون مان حس می کنیم که نه تنها چنین 
کاری درست است، بلکه این حقیقتی اساسی درمورد ماست. اولین قدم برای 
حل کردن مشکل مان با دشمن بیرونی درک این مطلب است که شخصیت ما 

طوری شکل گرفته که در مواجهه با مخالفت دچار مشکل می شویم. 
از  این کتاب به ما کمک می کند مشکلاتمان را حل کنیم و خود بهتری 
خودمان بسازیم. این کتاب را به تمام علاقه مندان به داشتن یک شخصیت 

موفق پیشنهاد می کنیم.

گاهی که از نه شنیدن می ترسیم- آلن دوباتن
::  ترجمه: فاطمه حسینی سارانی  ::

کتابفیلم موسیقی

سعید  شفیعیان

 نویسنده

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »بهروز مسروری«فرهنگی
 - هنرپیشه فقید سینما و تلویزیون - را گرامی می دارد

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

پرده برداری از كتاب »رئیس جمهور نظامی« و اظهار 
فضلِ پای ثابت و امتحان پس داده همه انتخابات های 
ریاست جمهوری و خالق عملیات فریب كِربلای پنج مرا 
با تأكید بر اینكه هدف مثل و مقایسه مناقشه نیست 
به خاطرات دوران كودكی و انتخابات »خانه شهر« و 
خطبه های آتشین رئیس اوقاف  شهرمان )مهریزیزد( 
برد كه به رأی دهندگان توصیه می كرد كه به كسی رأی 
دهید كه بتواند خراب كاران ضد میهن و شاه را از اتاق 
خوابشان بیرون بكشد و زبانشان را ببرد. البته دروغ هم 
نمی گفت چون جناب اعتماد توی پوشش رئیس اوقاف 
عملاً رئیس اداره آسایش و امنیت شهرستان یا همان 
ساواک بود و آنچه می گفت مشخصات خودش بود كه 
بارها انجام داده بود. درست مثل آقامحسن كه چوب 
نظامیان را برای كسب كرسی پاستور را به سینه می زند 
غافل از اینكه مردم ما سال هاست كه او را به لباس 
فخرآفرین نظامی و جان فدایی وطن ندیده و فرق نظامی 
دبیر  با  قاسم سلیمانی  واقعی چون شهید  پاسدار  و 
اقتصاددان مصلحت كه تنها مواقعی كه بازار نظامی گری 
را روی آنتن می بیند به مصلحت  فرم پاسداری از انقلاب 
و ایران می پوشد همان تفاوت زمین تا آسمانی است 
كه سردار سلیمانی شهیدمان پركشید و رفت ولی امثال 
محسن خان شب نشده رخت های امروز را می آویزند تا 
فردا صبح مصلحت را چه ببینند درست برعكس رؤسای 

جمهور بعضاً نظامی دنیا كه وقتی به عرصه و میدان 
سنگین انتخابات رئیس مملكت خود گام می گذارند كه 
برای همیشه رخت نظامی گری را آویزان و عرصه دیگری 
را برای خدمت برمی گزینند مگر در مواقعی كه به صورت 

تشریفاتی و نمادین باشد.
مضاف بر این معمار انقلابی كه زیربار حكومت اسلامی 
نرفت و از همان ابتدا روی جمهوری و سپردن قدرت به 
مردم تأكید داشت یكی از آفات همین جمهوری را ورود 
نظامیان به قدرت می دانست و این همان وجه تسمیه 

حكومت نظامی با جمهوری نظامی است.
و در آخر: با هجمه سنگین استكبار جهانی علیه ایران 
یک نظامی واقعی اگر واقعاً شیفته خدمت باشد و دلش 
برای امنیت و آرامش مردمش بتپد در همین عرصه 
كه  جای خدمت هست  و  كار  آنقدر  و حساس  مهم 
بتواند احساس دین و مسئولیت خود را مانند هزاران 
فرمانده ارشد نظامی و پاسدار واقعی وطن ادا كند ولی 
اگر مسأله همان تشنگی كسب قدرت است، قصه اش 

متفاوت است مثل همان قصه های هزارو یک شب!!!

رئيس جمهور نظامی
تلنگر جهان سینما

تونی سرویلو بازیگر یک فیلم جدید شد
فیلم  بازیگر  که  سرویلو  تونی 
تحسین شده »زیبایی بزرگ« بود، در 
فیلم »بازگشت کازانووا« به کارگردانی 
برنده  کارگردان  سالواتورس  گابریله 

اسکار، جلوی دوربین می رود.

به»کوچه  ویلسون  لوک  و  ویلیس  بروس 
بنزین« رسیدند

بروس ویلیس، لوک ویلسون و دوون ساوا 
قرار است بازیگران اصلی یک تریلر اکشن 
این  شوند.  بنزین«  »کوچه  نام  به  جدید 

فیلم این هفته در بازار فیلم اروپا به خریداران 
ارائه می شود.

عرضه جهانی حق پخش »قصیده گاو سفید«
»قصیده گاو سفید« تنها نماینده ایران در جشنواره 
شد  اعلام  پیش  روز  است.  امسال  برلین 
حق  پاریس،  در  مستقر  فیلمز«  »توتم 
پخش بین المللی این فیلم را به کشورهای 
برزیل، ژاپن، فرانسه، پرتغال، اسکاندویناوی، 
یوگسلاوی سابق، جمهوری چک و اسلووکی، 

یونان، لهستان و تایوان فروخته است.

»یدو« پروانه نمایش گرفت
شورای پروانه نمایش فیلم های سینمایی در 

جلسه اخیر با صدور پروانه نمایش برای 
فیلم های »گل به خودی« به تهیه کنندگی 
علی قائم مقامی و کارگردانی احمد تجری، 
»یدو« به تهیه کنندگی محمد رضا مصباح 

و کارگردانی مهدی جعفری و »خورشید آن 
ماه« به تهیه کنندگی منوچهر محمدی و کارگردانی ستاره 

اسکندری موافقت کرد.
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »منصور امیرآصفی« 

- پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

جواد نکونام برای پنجمین بار به عنوان سرمربی باید مقابل تیم اسبقش 
یعنی استقلال صف آرایی کند؛ او هیچ وقت بازنده این جدال نبوده است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، استقلال در یکی از مهمترین 
بازی های هفته هفدهم لیگ برتر باید روزشنبه از ساعت ۱۷:۳۰ دقیقه در 
ورزشگاه آزادی به مصاف فولاد خوزستان برود. این دیدار در حالی به انجام 

می رسد که ۲ تیم در جدول با یکدیگر همسایه هستند.
استقلال با ۲۷ امتیاز تیم سوم جدول است و فولاد با ۲۶ امتیاز در رده 
چهارم حضور دارد و در تعقیب آبی پوشان است. یک بازی ۶ امتیازی که 
می تواند تکلیف خیلی چیزها را مشخص کند. در این مسابقه جواد نکونام 

یک بار دیگر مقابل تیم محبوبش باید قرار بگیرد.
این پنجمین دوئل رسمی و لیگ برتری نکونام و استقلال است. شماره 
۶ اسبق آبی ها در لیگ هجدهم با نساجی و در لیگ نوزدهم و بیستم با 
فولاد خوزستان در قامت یک سرمربی به مصاف آبی پوشان تهرانی رفته که 
ماحصل آن ۲ تساوی و ۲ برد بوده است. نکونام تا به حال در مقابل استقلال 
شکستی را پذیرا نشده و در ۲ بازی اخیر ۱۰۰ درصد امتیازات را مقابل این 

تیم به دست آورده است.
اولین جدال نکونام و استقلال در لیگ هجدهم بود. تیم وینفرد شفر به 
قائمشهر و ورزشگاه شهید وطنی آمد تا در برابر نساجیِ تازه لیگ برتری 
شده ی جواد نکونام صف آرایی کند. دیداری که در پایان ۹۰ دقیقه گلی در 
بر نداشت و با نتیجه مساوی بدون گل تمام شد. در نیم فصل دوم نکونام 

روی نیمکت نساجی حضور نداشت.
در نوزدهمین دوره لیگ برتر نکونام هدایت فولاد خوزستان را به عهده 
گرفت. تیم او خیلی زود و در هفته دوم به ورزشگاه آزادی رفت تا مقابل 
استقلالِ آندره آ استراماچونی دیدار کند. این مسابقه در نیه اول گلی نداشت 
اما در آغاز نیمه دوم آبی پوشان به گل رسیدند. با این حال این پایان کار 
نبود. امیرحسین باقرپسند در دقیقه ۹۵ گل تساوی بخش فولاد را به ثمر 

رساند تا نکونام بازنده دوئل با مرد ایتالیایی نباشد.
اولین بازی بعد از شروع مجدد مسابقات لیگ برتر و پس از تعطیلی چند 
ماهه به دلیل شیوع ویروس کرونا، جدال بین نکونام و فرهاد مجیدی بود. 
دیداری که در آن استقلال ۹ نفره شد و فرهاد مجیدی هم از کنار زمین 
توسط سید مهدی سید علی اخراج شد. در آن بازی هم استقلال توسط 
روزبه چشمی به گل نخست دست پیدا کرد اما موسی کولیبالی و مجتبی 
نجاریان، ورق را برگرداندند و بار دیگر فولاد با وجود دریافت گل اول از 

استقلال به برتری رسید.
آخرین رویارویی نکونام و استقلال پیش از بازی روز شنبه در هفته دوم 
لیگ بیستم بود. این بار به جای فرهاد مجیدی، محمود فکری روی نیمکت 
تیم تهرانی نشسته بود. این بار هم استقلال گل اول را به ثمر رساند. وریا 
غفوری توپ را به تور چسباند اما تیم نکونام برای سومین بار کامبک زد 
و این بار نوبت به فرشاد احمدزاده و لوسیانو پریرا رسید تا باخت را به برد 
تبدیل کنند. بعد از پایان بازی محخمود فکری واژه عجیب و زشتی را 

خطاب به فولادی ها به کار برد که جنجال زیادی را به وجود آورد.
و حالا پنجمین سکانس نکونام و استقلال. او تا به حال به آبی ها نباخته 
و ۲ بار آنها را شکست داده است. نکونام هیچوقت زننده گل اول نبوده اما 
همیشه گلِ آخر را زده و سه بار هم موفق به زدن کامبک شده است. این 

بار چه اتفاقی رخ می دهد؟

آغاز  سوت  ایران،  وقت  به  شنبه  امروز  ظهر  از 
ایتالیا  پلیکئونه  متئو  جام  بین المللی  رقابت های 
به صدا در خواهد آمد.  حضور جمعی از چهره های 
شاخص کشتی دنیا در این رقابت ها گویای آن است 
که اتحادیه جهانی کشتی اهمیت و ارزش زیادی 
برای این رویداد قائل شده است.همین امر تعدادی 
از مدعیان جهانی کشتی را ترغیب کرده تا جایگاه و 
موقعیت خود را در میدان ایتالیا مورد بازبینی قرار 

دهند.
و  اهمیت  دارای  مختلف  دلایل  به  پلیکئونه  جام 
مهم  رویداد  این  نتایج  آنکه  نخست  است.  اعتبار 
در رنکینگ جهانی سال۲۰۲۱ تأثیر بسزایی خواهد 
داشت.  اهمیت دیگر مسابقات مذکور آن است که 
نفر  سه  رده بندی  در  یادشده  رقابت های  امتیازات 
برتر اوزان مختلف، پایان سال۲۰۲۱ و جوایز دلاری 
است.  تأثیرگذار  گرفت،  خواهند  که  ارزشمندی 
بنابراین بی سبب نیست نامدارانی چون جردن باروز، 
کایل داک، طاها اکگول، فرانک چامیزو، باجرانگ، 
دولت نیازبیکف، شریف شریف اف، علیشر ارگالی 
از قهرمانان سرشناس هر دو رشته  و عده دیگری 
کشتی آزاد و فرنگی پای در این مسابقات گذاشته اند. 
انتظار می رفت در مسابقاتی با این درجه اهمیت 
تعداد زیادی از کشتی گیران کشورمان حضور پیدا 
کنند. برهمین اساس اعزام تنها دو آزادکار به نام های 
علیرضا کریمی و بهنام احسان پور به شهر رم قدری 
تأمل برانگیز می نماید. به سخن دیگر شاید انتظار 
این بود که کادر فنی کشتی آزاد به جای دو نفر 
یادشده،  تعداد بیشتری از چهره های شاخص کشتی 
کشورمان را راهی این میدان می کردند. در این رابطه 
چه بسا همین ایراد بر سرمربی تیم کشتی فرنگی 
وضعیت  پیشاپیش  بنا  محمد  اما  باشد  وارد  هم 
کرده  روشن  را  ایتالیا  مسابقات  با  ارتباط  در  خود 
بود. وی به همین دلیل با اعزام تعدادی حدود دو 
نفراتی که  و  اوکراین  رقابت های  به  آزادکاران  برابر 
را  فرنگی  کشتی  المپیک  سهمیه  سه  پیشاپیش 
گرفته بودند، اعلام کرده بود، قصد محک زدن فرنگی 

کاران در ایتالیا را ندارد.  تردیدی نیست که تصمیم 
محمدبنا با توجه به موقعیت کشتی فرنگی اتخاذ 
شده بود همانطور که وضعیت آزادکاران با کشتی 
فرنگی فرق می کند زیرا کادرفنی کشتی آزاد از میان 
۵ کشتی گیری که راهی اوکراین کرد، هیچکدام در 
چرخه تیم ملی قرار نداشتند. از سهمیه بگیرها نیز 
کسی را به این میدان نفرستاده بودند به همین دلیل 
انتظار می رفت تعدادی از نفرات مطرح یا کسانی 
که سهمیه المپیک گرفته اند را در همین مسابقات 
ایتالیا محک بزنند. به عنوان مثال مربیان آزادکاران 
می توانستند رضا اطری و حسن یزدانی دو نفر از 
سهمیه بگیرها و حتی در صورت لزوم سنگین وزن 
دیگری را به جای طاهری آسیب دیده راهی ایتالیا 
کنند. شاید نظر مربیان آزاد این بوده باشد که حسن 
یزدانی و رضا اطری را به میدان آسیایی اعزام کنند 
اگر چنین باشد باید تأکید کرد دلیلی برای شرکت 
آنها در میدان آسیایی که از سطح پایینی برخوردار 
است وجود ندارد. به جای آنها جوانانی چون کامران 
قاسمپور، احمدبذری و رحمان عموزاده خلیلی نیز 
می توانند این بار را بردوش کشیده و در صحنه ای که 
گزینشی نیست و اهمیت چندانی هم برای ما ندارد 
مدال بگیرند. همچنین می توانستیم در وزن ۹۷کیلو 
و حتی سنگین وزن نیز علاوه بر علیرضا کریمی 
شعبانی یا زارع را هم راهی ایتالیا کنیم تا در کنار دو 
نماینده اعزامی، رودر روی رقبای خارجی قرار گیرند. 
در هر حال امیدواریم استدلال کادر فنی کشتی آزاد 
پایه مستحکمی داشته باشد و آنها برای اعزام تنها 

دو کشتی گیر یعنی علیرضا کریمی و بهنام احسان 
پور به جام پلیکئونه و ممانعت از اعزام نفرات بیشتر 

دلایل محکمی داشته باشند؟ 
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد حداقل می توانست 
اوکراین  مسابقات  رادر  یادشده  نفرات  از  برخی 
از  دوری  مدت ها  از  پس  تا  بفرستد  میدان  به 
آنها  آمادگی  وضعیت  بین المللی،  آوردگاههای 
اما دیدیم که به جای  را مورد سنجش قرار دهد 
چهره های مطرح و یا حداقل تلفیقی از جوانان و 
با تجربه ها، صرفاً عده ای از جوانان را به اوکراین 
بودن  پیش  در  به  توجه  با  اینکه  کرد.  اعزام 
بازی های المپیک، چرا کادر فنی تیم ملی، جای 
اینکه توجه کامل خود را معطوف به این رقابت ها 
کرده و مدعیان حضور در توکیو را به میادین معتبر 
بفرستند دنبال تقویت جوانان یا امیدها هستند، 

روشن نیست.
خصوص  در  نهایی  گیرنده  تصمیم  حال  هر  در 
تیم های ملی کادرفنی هر رده سنی هستند و ما نیز 
به حکم وظیفه صرفاً اعلام نظر می کنیم. بدیهی است 
نیز همین  نهایی عملکرد کشتی گیران  پاسخگوی 
کادرهای فنی خواهند بود. فقط امیدواریم دوستان 
درمحاسبات خود دچار خطا و اشتباه نشوند چرا که 
المپیک در پیش است و در این میدان هرگونه خطا 
و اشتباه پیامدهای جبران ناپذیری به همراه خواهد 

داشت.
به هر روی باید منتظر عملکرد احسان پور و کریمی 
در ایتالیا باشیم. این هر دو کشتی گیر از عنوان داران 
المپیک  به  نیم نگاهی  که  می شوند  محسوب  ما 
دارند. احسان پور در رقابت های جهانی ۲۰۱۹ موفق 
به کسب مدال برنز وزن ۶۱کیلوگرم شد و اکنون به 
یک وزن بالاتر آمده تا شانس خود را در ۶۵کیلوگرم 
است   المپیکی  که  وزنی  دهد.  قرار  مورد سنجش 
هنوز سهمیه آن دریافت نشده است. در سوی دیگر 
کشتی گیر کرجی وزن ۸۶ و ۹۲کیلوگرم پیشین و 
برنز جهان حضور دارد که  نقره و  دارنده سه مدال 
می خواهد پس از پشت سرگذاشتن یک دوره آسیب 
خود  شانس  اکنون  طولانی مدت،  نسبتاً  دیدگی 
را در وزن ۹۷کیلوگرم بیازماید. این وزن المپیکی 
در داخل مدعیانی چون محمد حسین محمدیان، 
نامداران  دارد و در خارج  را  علی شعبانی و گلیج 
چون رشید سعدالله یف، شریف شریف اف و کایل 
اسنایدر سودای کسب مدال المپیک این وزن را در 

سر می پرورانند.
حال باید دید تیم دونفره کشتی آزاد ما در رم چه 

خواهد کرد.

نکونام و استقلال 
به ۵رسیدند

رویارویی احسان پور و کریمی در ایتالیا؛

می توانستیم نفرات بیشتری به رم اعزام کنیم 

آبی ها دیدگاه

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد حداقل می توانست برخی از نفرات یادشده رادر مسابقات 
اوکراین به میدان بفرستد تا پس از مدت ها دوری از آوردگاههای بین المللی، وضعیت 
آمادگی آنها را مورد سنجش قرار دهد اما دیدیم که به جای چهره های مطرح و یا 
حداقل تلفیقی از جوانان و با تجربه ها، صرفاً عده ای از جوانان را به اوکراین اعزام کرد. 
اینکه با توجه به در پیش بودن بازی های المپیک، چرا کادر فنی تیم ملی، جای اینکه 
توجه کامل خود را معطوف به این رقابت ها کرده و مدعیان حضور در توکیو را به میادین 

معتبر بفرستند دنبال تقویت جوانان یا امیدها هستند، روشن نیست.
در هر حال تصمیم گیرنده نهایی در خصوص تیم های ملی کادرفنی هر رده سنی هستند 
و ما نیز به حکم وظیفه صرفاً اعلام نظر می کنیم. بدیهی است پاسخگوی نهایی عملکرد 
کشتی گیران نیز همین کادرهای فنی خواهند بود. فقط امیدواریم دوستان درمحاسبات 
خود دچار خطا و اشتباه نشوند چرا که المپیک در پیش است و در این میدان هرگونه 

خطا و اشتباه پیامدهای جبران ناپذیری به همراه خواهد داشت.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »حمید شیرزادگان« ورزشی

- پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

احتمال سلب میزبانی یورو ۲۰۲۰ از سه شهر
خبرگزاری آسوشیتدپرس اعلام کرد:احتمال دارد یوفا حق میزبانی دیدارهای جام 

ملت های اروپا را ازشهرهای بیلبائو، گلاسکو و دوبلین را بگیرد.این شهرها 
هنوز برای حضور ورزشکاران در ورزشگاه ها تضمینی نداده اند و به همین 

دلیل یوفا حق میزبانی را از این شهرها سلب خواهد کرد.به احتمال زیاد 
حق میزبانی این دیدارها به انگلیس و اسپانیا داده خواهد شد.

طالبیان: عضوی از خانواده قایقرانی هستم 
ملی پوش قایقرانی ایران با اشاره به کناره گیری خود از مسابقات گزینشی المپیک 

گفت:به اختیار خودم این کار را انجام دادم اماعضو خانواده قایقرانی هستم 
و قهری درکار نیست و برای بازی های آسیایی۲۰۲۲ برنامه دارم. وی 

بود و هیچ کس  تنگاتنگ  بسیار  رقابت  لیگ  از  دوره  این  افزود:در 
نمی داند چه تیمی اول می شود و چه عملکردی خواهدداشت.

سرنوشت تماشاگران خارجی در نشست آنلاین مشخص می شود
رئیس کمیته برگزاری المپیک توکیو گفت: با مشورت کمیته بین المللی 

المپیک و دولت ژاپن در نشست آنلاین درباره سرنوشت حضور تماشاگران 
خارجی تصمیم می گیریم. سیکو هاشیموتو اظهارکرد: تصمیم گیری 

درباره سرنوشت حضور تماشاگران خارجی با مشارکت دولت ژاپن و 
کمیته بین المللی المپیک اتخاذ می شود.

سکوت دبیر فدراسیون در خصوص مجوز فعالیت بوکس بانوان!
دبیر فدراسیون بوکس درپاسخ به پرسشی مبنی بر آخرین وضعیت مجوز فعالیت 

بانوان این رشته، سکوت کرد. وی بااشاره به اقدامات برای سازمان دهی بوکس 
حرفه ای درکشورمان گفت: درحال رایزنی با سازمان بوکس حرفه ای هستیم 

که همکاری هایی در این زمینه داشته باشیم و بوکسورهای حرفه ای که 
می خواهند در این رشته فعالیت کنند زیرنظر فدراسیون فعالیت کنند.

پورحسن: برخی افراد کنار داورزنی تخصص لازم را ندارند
رئیس سابق سازمان لیگ در واکنش به عدم پاسخگویی فدراسیون 

والیبال در خصوص حاشیه های موجود گفت: شخص داروزنی 
با او کار می کنند  افراد که  از  متخصص است اما برخی 

تخصصی ندارند و این موضوع باعث ایجاد فشار بر روی 
خود داورزنی می شود.

تست کرونای امیر غفور منفی است
شایعاتی مبنی بر تست مثبت کرونای امیر غفور در فضای مجازی منتشر 

شد که در این خصوص امیر خوش خبر- سرپرست تیم  ملی والیبال 
ایران گفت: این موضوع صحت ندارد و شایعه است. او فزود: 

هم تیمی های غفور کرونا گرفته اند اما ملی پوش ایران تست 
داده که جواب آن منفی بوده است.

زمان ششمین مرحله اردوی تیم ملی کشتی آزاد مشخص شد
ششمین مرحله از اردوی تیم ملی کشتی آزاد کشورمان روزهای ۱۷ تا ۲۷ اسفندماه 

در خانه کشتی شهید ابراهیم هادی برگزار می شود. رقابت های کشتی 
گزینشی المپیک در قاره آسیا روزهای ۲۰ الی ۲۲فروردین و مسابقات 

کشتی قهرمانی آسیا روزهای ۲۳ الی ۲۸فروردین ماه ۱۴۰۰ در شهر آلماتی 
کشور قزاقستان برگزار می شود.

احتمال بازگشت نورماگمدوف به مسابقات هنرهای رزمی ترکیبی
رئیس سازمان یو اف سی از احتمال بازگشت حبیب نور ماگمدوف به 

مسابقات هنرهای رزمی ترکیبی خبر داد. دانا وایت- رئیس سازمان یو 
اف سی )سازمان برگزاری مسابقات هنرهای رزمی ترکیبی( گفت: 

قرار است تا این هفته با حبیب نورماگمدوف نشستی داشته 
باشیم و پیشنهاد جدیدی برای مبارزه و بازگشت به او بدهیم.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

بالاخره انتخابات فدراسیون فوتبال هم به پایان رسید و 
شهاب الدین عزیزی خادم با اکثریت آرا، رئیس فدراسیون 
شد، در شرایطی که چه پیش از انتخابات و چه بعد از 
پیروزی  درخصوص  شائبه هایی  نتایج،  شدن  مشخص 
گوش  به  انتخابات،  مهندسی  و  ورزش  وزارت  گزینه 
می رسید، اما با هر شرایطی که بود، خادم به میز ریاست 

فدراسیون فوتبال رسید.
بدون تعارف، شهاب الدین عزیزی خادم را می توان پیروز 
حداقل  دانست،  فوتبال  فدراسیون  انتخابات  غیرمنتظره 
باوجود نامزدی چون کیومرث هاشمی یا حتی مصطفی 
دور  در  که  خادم  عزیزی  چون  فردی  آوردن  رای  آجرلو، 
قبل هم تائید صلاحیت نشده بود، کمی دور از ذهن به 

نظر می رسید.
لفافه شهاب الدین  در  اما حالا هرچه کیومرث هاشمی، 
عزیزی خادم را گزینه مدنظر وزارت ورزش و مورد حمایت 
مهندس  هفته  کریمی  علی  یا  کند،  معرفی  دولتی ها 
آجرلو،  و مصطفی  بگوید  تبریک  رای مجمع،  از  را پس 
پست های  با  اینستاگرام،  در  خود  شخصی  صفحه  در 
و  المپیک  ملی  کمیته  به  احساسی،  و  برانگیز  تامل 

وزارت ورزش و جوانان طعنه بزند، عزیزی خادم رئیس 
فدراسیون فوتبال شده است و سه نامزد دیگر، باید با این 
موضوع کنار بیایند، گرچه اگر هم مهندسی یا لابی گری 
)از نوع منفی( هم در انتخابات فدراسیون فوتبال حاکم 
بوده باشد، هاشمی، کریمی یا آجرلو، اگر قصد خدمت به 
فوتبال داشته باشند و حرف هایشان روی استناد باشد، 
باید واضح این موضوع را بیان کنند و تا مشخص شدن 

این شائبه ها پا پس نکشند.
انتخاب  در  بهاروند  مهم حیدر  نقش  از  که  در شرایطی 
عزیزی خادم صحبت شد، حالا به فعل و انفعالات اخیر، 
می  توان در اصل حیدر بهاروند پیروز انتخابات فدراسیون 

نامیده شد.
اما اولین تصمیم رئیس جدید فدراسیون فوتبال در نوع 
خود جالب به نظر می رسید، باوجود اینکه حیدر بهاروند و 
منصور قنبرزاده برای حضور در انتخابات فدراسیون فوتبال 
تائید صلاحیت نشده بودند، اما پس از پیروزی خادم در 
انتخابات، شخص رئیس فدراسیون از همکاری با قنبرزاده 
و بهاروند خبر داد و حکم سمت سرپرستی هم برای آن ها 
که  رقم خورد،  در شرایطی  اتفافات،  این   اما  کرد،  صادر 
برنامه  را بی  عزیزی خادم، تیم قبلی فدراسیون فوتبال 
کادر مدیریتی جدید  در  گویا  اینکه  باوجود  بود،  نامیده 
فدراسیون فوتبال ایران به ریاست خادم، از همین افراد 
برنامه به وفور استفاده شده است و بی برنامه ها،  بدون 
نقش مهمی در فدراسیون عزیزی خادم خواهند داشت، 
انتخابات  پیروز  ائتلاف  است،  پیدا  که  طور  آن  گرچه 
اتفاقات شده  این  رقم خوردن  باعث  فوتبال،  فدراسیون 
است و می توان، میز خدمت پرطرفدار فدراسیون فوتبال را 

مزد رای به خادم دانست.

شاید با جوی که از همین حالا در فدراسیون فوتبال حاکم 
شده است، هیچ بعید نباشد که در صورت ادامه فعالیت 
فدراسیون  در  »سرپرست«  عنوان  به  بهاروند  و  قنبرزاده 
رد  گذشته  در  که  نفر  دو  این  بعدی  مجمع  در  فوتبال، 
صلاحیت شده بودند، بتوانند رای اعتماد اعضای مجمع را 
دریافت کنند، در این شرایط می توان، فدراسیون جدید را 

هم فدراسیون تائید نشده ها نامید.

و  کند  اجرایی  را  اهدافش  می خواهد  خادم  عزیزی  اگر 
شعارهایش را  به مرحله اقدام و عمل برساند، در ابتدای 
کار باید به مقوله مبارزه با فساد بپردازد، فسادی که پرونده 
ویلموتس گیت تنها یکی از دستاورد های آن است و اگر 
واقعا قصدی برای مبارزه وجود داشته باشد، فدارسیون 
ویلموتس  مارک  پرونده هایی چون  از  مملو  بی برنامه ها 

است...

شوخیِ ردصلاحیت؛

میز خدمت، مزد رای به خادم ها!
حرف آخر

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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